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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie tzw. hoteli dla psów. Otrzymałem zgłoszenie od jednej 
z mieszkanek, która skorzystała z takiego miejsca zlokalizowanego przy ul. Mydlnickiej, że jej 
pies uciekł z terenu hotelu, ale właściciel tego przedsiębiorstwa w ogóle nie poczuwał się do 
winy. Pani interweniowała na Policji oraz w Straży Miejskiej, jednak uzyskała informacje, że 
tego typu działalność nie jest szczegółowo kontrolowana i to nie pierwszy przypadek ucieczki 
stamtąd zwierzęcia. 

 
Zwracam się z prośbą o informację czy obecne regulacje prawne dają samorządom 

jakiekolwiek narzędzia nadzoru, kontroli lub innego wpływu na prowadzenie działalności tego 
typu jak hotele dla zwierząt oraz czy do tej pory ten problem był zgłaszany miejskim służbom. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


